
    

 

Årsmöte  
Enskedeskolans matsal, Stockholmsvägen 30 

Torsdagen 27 mars, kl. 19:00- 21:00 

Sveriges energimarknad är ett enda el-ände och gräver allt större hål i 

villaägarnas plånböcker. Efterfrågan på el ökar samtidigt som den nya 

prissättningsmodellen trissar upp priserna. Vi står inför en situation med 

dubbelt så höga kostnader inom bara fem år – och det är småhusägarna som 

får bära kostnaden. 

Nu kraftsamlar Villaägarnas Riksförbund. Kom och ta del av vad som händer, 

och få en uppdatering om utvecklingen av konflikten mellan kommunen och 

villaägarna i kvarteret runt Sockenvägen/Svampvägen.  

Varmt välkomna på årsmöte! 



 

 

 

Mötesprogram: 
Välkomna! 

Styrelsen hälsar välkommen 

Vad händer med de skyhöga elpriserna?  

Jonathan Lindgren från Villaägarna förklarar och berättar om Villaägarnas 

kraftsamling mot de höga elpriserna. 

Trädgårdskonflikt på Sockenvägen 

Kommunen kräver husägarna i kvarteret Sockenvägen/Svampvägen ska tömma 

sina trädgårdar för att ge plats för offentlig ängsmark. Gamla rör i marken gör 

att delar av trädgårdarnas mark formellt tillhör staden och nu krävs husägarna 

på ett orimligt högt arrende för att få fortsätta använda den. 

Vad har hänt under året? Centralt och lokalt? 

Rapport från arbetsgruppen Skydda marken – rädda parken 

Enskede Villaägareförening jobbar mot förtätningen av vår stadsdel. Just nu är 

det den planerade byggnationen i De Gamlas park vid 

Tyresövägen/Sockenvägen som är i fokus. 

Årsmötesformalia 

Redogörelse för verksamhets- och revisionsberättelse 

Verksamhetsplan för kommande år 

Val av nya styrelseledamöter, revisorer och valberedning 

Vilka frågor ska vi driva? 

Vad är viktigt för er? Vi är en medlemsförening och vill veta vilka frågor som 

ligger våra medlemmar varmt om hjärtat. Passa på och tyck till!  

 

Samtliga årsmöteshandlingar finns att läsa på vår webbplats enskede.nu  


